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Wniosek Radnego Baftłomieia Faifer

W związku z licznymi interwencjami mieszkańców wnoszę o podjęcie działań w
zakresie doprowadzenia podmiotu ktory zaządza żw. dawną bazą PKS Multispedytor aby we

wspołpracy z zarządcami DK1 (GDDKiA) właściwie oznakował Ąazdy do tej bazy, w

szczególności po drugiej stronie ulicy Mazańcowickiej po skrzyzowaniu zDK 1 (tzut. Ąazd w

kieru nku zĄazdu Bańosz).

W tym zakresie panuje zupełny chaos i brak informacji, a pĄazdy ciężarowe o masie
przekraczĄącej 6 ton (najczęściej zagraniczni kierowcy) zjeżdżają z drogi krajowej na ulicę

Mazańcowicką w części zlokalizowanej poza drogą krajową w kierunku zĄazdu Bańosz, czy
ulicę Starowiejską, Płaską, Po wjeździe samochody cięzarowe z uwagi na swoje gabaryty nie

mogą dokonać manewru zawracania i vńedy cofają tworząc bardzo powazne zagrożenie,
wpadają do rowów czy teżjadą w kierunku ulicy Potocznej, a droga w tym zakresie nie jest

pzygotowana do ruchu tak dużych pojazdów. Sytuacja jest nagminna i zdaza się to po

kilkanaście razy w ciągu dnia).

Koszt oznaczenia (tablica informacyjna z podaniem lokalizacjibazy PKS) jest niewielki,

a zapewn i większe bezpieczeństwo uczestnikom ruch u drogowego.

Radny Rady Miejskiej w Czechowicach - Dziedzicach

Bańłomiej Fajfer

pan Burmistrz

Marian Błachut
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